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Vragen van het lid Pieper (CDA) aan
de minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over de advertentie
voor een nieuw Subsidiestelsel
Natuur- en Landschapsbeheer.
(Ingezonden 1 oktober 2009)

1
Kent u de advertentie van Dienst
Regelingen «Nieuw Subsidiestelsel
Natuur- en Landschapsbeheer» zoals
deze afgelopen weken in diverse
bladen is gepubliceerd?

2
Hoe staat deze advertentie in
verhouding tot de toezeggingen aan
de Tweede Kamer om betrokken te
blijven bij het proces rondom de
totstandkoming van Programma
Beheer? Hoe staat dit in verhouding
tot de eerder gedane toezeggingen
vlak voor het zomerreces rondom
pacht en financiën?

3
Wat houdt het nieuwe Subsidiestelsel
Natuur- en Landschapsbeheer in?
Wat is het verschil met het oude
stelsel natuur- en landschapsbeheer?

4
Met wie is over het nieuwe stelsel
overlegd en wat waren de reacties?

5
Welke consequenties heeft dit nieuwe
subsidiestelsel voor de agrariërs
en op welke wijze worden zij
geïnformeerd over de inhoud van het
stelsel?

6
Is met het nieuwe stelsel de gewenste
vereenvoudiging in de regelgeving
en de uitvoering bereikt? Is de
flexibiliteit en duidelijkheid richting
boeren vergroot?

7
Is de genoemde nieuwe regeling
al ter goedkeuring in Brussel
voorgelegd? Zo ja, wat waren de
reacties uit Brussel en welke
aanpassingen zijn er eventueel
doorgevoerd?
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